



# MAKING THE BUSINESS CASE FOR SUSTAINABILITY

- STORIES THAT INSPIRE -

LEARN FROM THOSE WHO MADE IT HAPPEN AND PROVE IT WORKS

**SUSTAINABILITY**  
THE ONLY WAY IS **FORWARD**

GRAND THÉÂTRE STUDIO, LUXEMBOURG  
AND ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://www.imslux.lu)

**ims**  
INSPIRING  
MORE SUSTAINABILITY

LUXEMBOURG  
SUSTAINABILITY  
FORUM 2025



**25  
NOV  
2025**

**#LSF2025**

## Arnaud Gillin

Arnaud Gillin est associé et co-fondateur d'Innpact. Il dirige les services de création de fonds, incluant les études de faisabilité, la définition des stratégies d'investissement, les analyses de marché, la modélisation financière ainsi que la mise en œuvre opérationnelle et juridique.

Avec plus de 33 structures de financement conçues, Arnaud a développé une solide expertise dans la structuration de fonds d'investissement à impact, représentant aujourd'hui plus de 8 milliards de dollars investis dans des secteurs tels que la microfinance, le changement climatique, l'efficacité énergétique, l'éducation, le logement, l'agriculture et l'entrepreneuriat social.

Arnaud cumule 17 ans d'expérience dans le secteur des services financiers. Avant de fonder Innpack, il a travaillé comme consultant en services financiers et fonds d'investissement chez Accenture, puis comme responsable des risques et chef de projet à la Banque de Luxembourg. Il est titulaire d'un Master en management de la Louvain School of Management (Belgique) et d'un Master en microfinance de la Solvay Business School à Bruxelles.

*Arnaud Gillin is Partner and Co-Founder of Innpack. He is leading the fund setup services including feasibility analysis, definition of investment strategies, market studies, financial modelling and operational and legal implementation. With over 33 funding structures designed, Arnaud has developed a strong expertise in the structuring of impact investment funds which account today for more than USD 8bn invested in sectors such as microfinance, climate change, energy efficiency, education, housing, agriculture and social entrepreneurship. Arnaud has 17 years of experience in the financial services sector. Prior to Innpack, he worked as a consultant in financial services and investment funds with Accenture and as risk manager and project manager at Banque de Luxembourg. He holds a MSc. in Management from the Louvain School of Management in Belgium and Master in Microfinance from the Solvay Business School, Brussels.*